社团简介

iOS Club（苹果创新工坊）是一个跨专业与课堂的IOS爱好者社团。
苹果创新工坊，是由人工智能学院和创新创业学院共同创建。社团面向全校师生，以创新实践为宗旨，来培养学生的创新精神和实践能力。主要目标区是打造一个多方面资源联动共享的，区域领先的创新示范基地。
iOS Club每月定期举办活动，鼓励全校同学参与进来，共享设备，激发思维，挑战技能。
相信来到这的每一位同学都能找到属于自己乐趣！
Community Profile

Association of IOS (Apple Innovation Workshop) is the club of the IOS enthusiasts cross major and classroom.
Apple Innovation Workshop is jointly founded by the School of Artificial Intelligence and the School of Innovation and Entrepreneurship. Association of IOS is open to all teachers and students and aim to train the student of cultivate innovative spirit and practical ability. The main target area is to build a regional leading innovation demonstration base with multi-faceted resource linkage and sharing.

Association of IOS holds monthly activities regularly to encourage the whole school to participate, share equipment, stimulate thinking and challenge skills.

I believe that every student who comes here can find their own fun! 
